
Referat af klimagruppemøde d. 26. oktober 2011 
 
Deltagere: 
 
Karl, Ellen og Jesper 
 
Dagsorden: 
 

1. Vejprojekt. 
2. Faskiner i private haver. 
3. Evt. 

 
Ad 1) 
 
Vi har fået bevilget 40.000 kr. til projektet fra kommunen, men det er endnu ikke 
helt klart, hvad vi må bruge pengene til udover at foretage prøveboringer for at 
måle grundvandsspejl og nedsivningshastighed. Vi tager derfor kontakt til vejlauget 
med henblik på at få igangsat prøverne hurtigst muligt. 
  
Vi skal have undersøgt hvor lang tid vi har til projektet inden påbuddet igen træder i 
kraft. Vi rådfører os med vejlauget i den forbindelse. Ellen tager kontakt til 
formanden for vejlauget for at aftale nærmere. 
 
Ad 2) 
 
Vi har hentet flere tilbud hjem, da den første kontakt dels var dyrere end vi havde 
forestillet os, og dels ikke vente tilbage med et egentlig tilbud. Der er hentet 
yderligere 3 tilbud hjem, hvoraf de 2 rent faktisk har givet et tilbud. Begge er dog 
endnu dyrere end det første. Vi er derfor at afsøge markedet yderligere. Ditte har 
kontakt via Haveselskabet. Resten af gruppen forhører sig rundt omkring.  
 
Ad 3) 
 
Miljøpunkt Amager har overtaget et restlager af ladcykler fra Postdanmark. Derfor 
hører de meget gerne fra os, hvis vi kan have én stående. Vi mangler et sted at 
have den stående, samt noget logistik angående, hvordan vi holder styr på den. 
Det tages op igen på næste møde. 
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